
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Mandag 04. desember 2023 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 

Torunn Holtbakk, Hanne-Eli Nordstrand, Arne Bredesen, Natalie Kløverød 

Forfall: Janne Braarud Jensen 

Referat av: Natalie Kløverød 
 

Sak 1  Økonomi 

Brukskonto:   91 008 kr  

Huskonto:   235 706 kr  

Høyrentekonto:  456 879 kr  

 

Sum alle konti:  783 593 kr  

 

Sak 2  Årsmøte 

Dato for årsmøtet blir 05.03.24 klokka 18:00.  

Papirer må sendes ut 8 uker før møtet, så innen 9. januar.  

Styrets årsberetning skrives av Natalie. Grete samler inn årsberetninger fra 

gruppene.  

 

Sak 3  Info fra møte med gruppelederne 

Svanhild har hatt møte med gruppelederne angående inntekter på stevner, arbeid på 

stevner, og treningstider. Treningstidene forblir uendret i 2024, bortsett fra på 

torsdager. Gruppelederne har blitt tildelt et ansvarsområde for hvert sitt stevne (for 

eksempel kiosk/parkering), hvor de har ansvar for å skaffe mannskap. 

 

Sak 4  Presentasjon av de som er på valg 

Påminnelse til styret om at valgkomitéen ønsker en skriftlig presentasjon av alle 

styremedlemmene som er på valg, samt en muntlig presentasjon på årsmøtet.  

 

 

Sak 5  Eventuelt 

 

- Strømpris og temperatur i klubbhuset ble diskutert.   

 

- Neste planlagte styremøter er:  

- 8. januar 2024 (Ann blir også invitert til møtet) 

- 5. februar 2024  

- 4. mars 2024 

 

- Tonje er i kontakt med forhandler angående innkjøp av en til 3-meter tunnel. 

Leveringstid er ukjent.  



 

- Mange på miljøtrening er interessert i litt mer avansert lydighetstrening. Luftet idéer 

rundt å ha ei egen treningsgruppe med instruktør som trener mer målrettet mot 

bronsemerket i lydighet. Ønskelig med en eller to faste instruktører for gruppa. Denne 

gruppa vil kun være åpen for medlemmer i klubben (sammenlignet med miljøtrening, 

som er gratis og for alle). Temaet vil følges videre.  

 

- Arbeidsbeskrivelse for Bjørn (vaktmester) etterlyses. Svanhild tar et møte med ham 

til uka.  

 

- Svanhild snakker med grunneier om treet som har falt over stien i skogen i 

nærheten av klubben. Treet kan ikke fjernes før grunneier eventuelt gir tillatelse til 

dette.  

 

- Pallene som brukes til miljøløypa som Arne har ordna, vil nå få plass inni en av 

containerne, istedenfor å lagres ute.  

 

- Svanhild har kjøpt lyskaster til de små dørene på hallen. Forsøke å feste med 

strips?  

 

- Tonje deler på facebook-gruppene hvordan man bruker det store utelyset. Forslag 

om også å lage en enkel oppskrift på en laminert lapp, som kan henge over/under 

bryteren.  

 

- Spørsmål om grillen bør flyttes inn i en container for vinteren.  

 

- Tonje har kjøpt inn grenklipper for å rydde i lavthengende greiner på stien bak 

gapahuken.  

 

- To stoppeklokker er forsvunnet etter bruksstevnet. Bruksgruppa vil bli spurt om 

noen vet hvor disse har blitt av.  

 

- Julebord for styret lørdag 9. desember.  

 

- Plankevalpen vil avholdes 4. mai 2024.  

 


